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DATUM 31-3-2014 

AAN Provinciale Staten (leden commissie RGW) 

VAN Gedeputeerde Bart Krol 

DOORKIESNUMMER 030-2583297  

ONDERWERP 

Beantwoording drie vragen uit Commissie RGW van 24 februari 2014 naar aanleiding van 
het memo over de uitspraak van 13 november 2013 van de Raad van State over de 
Verordening stikstof, veehouderijen en Natura 2000 provincie Utrecht en de provinciale 
depositiebank (agendapunt 12.2 nr. 2014RGW20).  

 

 

Geachte Statenleden, 
 
Naar aanleiding van mijn memo van 20 januari 2014 over de actuele situatie en de gekozen aanpak om de 
Utrechtse depositiebank beter te laten aan sluiten op de nieuwe eisen van de Raad van State heeft u in uw 
vergadering van 24 februari 2014 drie aanvullende vragen gesteld.  
 
Vraag SP: Mevrouw Mineur vraagt hoe het beleid wordt aangepast?  
 
1. De uitspraak geeft vooralsnog geen aanleiding om het huidige beleid te wijzigen. De uitspraak raakt vooral aan 
de motivering van de besluiten, met andere woorden de techniek van het salderen op verschillende Natura 2000 
gebieden en het juiste gebruik van referentiedatums.  
 
Vragen GL: De heer Bekkers.  
 
2. Is het punt waarop de Raad van State uitspraak heeft gedaan van toepassing op alle vergunningen of zijn er 
ook verleende vergunningen die stand houden? 
 
De uitspraak van de RvS over de depositiebank heeft niet op alle Nb-wetvergunningen betrekking. Nb-
wetvergunningen zonder salderingsbesluit, zoals afnamebesluiten en drempelwaardebesluiten (toename < 0,051) 
worden hier niet direct door geraakt en kunnen stand houden. De uitspraak heeft vooral betrekking op besluiten 
waarbij saldering aan de orde is of op gevallen waarbij de referentiesituatie, ook als gevolg van de uitspraak, 
moet worden herzien en waarbij dan saldering alsnog aan de orde komt. 
 
3. Hoe ver is de vergunningverlening aan interim-uitbreiders gevorderd? Zijn alle vergunningen verleend? 
 
In samenwerking met de belangorganisaties en agrarische adviseurs zijn met behulp van het Webbestand 
veehouderijbedrijven medio vorig jaar de interim-uitbreiders geïdentificeerd en vervolgens per brief uitgenodigd 
een Nb-wetvergunning aan te vragen via een tijdelijk door de provincie opengestelde website. Deze aanvragen 
zijn allemaal afgehandeld, maar nog niet onherroepelijk geworden. Voor deze aanvragen moeten, zodra de 
depositiebank voldoet aan de nieuw gestelde eisen, herstelbesluiten worden genomen. Diegene die niet via de 
website een aanvraag hebben ingediend of zich nu alsnog melden als interim-uitbreider krijgen alsnog een kans 
een aanvraag in te dienen, nadat uit een controle van de provinciale toezichthouders is gebleken dat het 
inderdaad om een interim-uitbreider gaat. Deze vergunningen zijn nog niet afgehandeld. 
 
 

Ik hoop hiermee uw vragen voldoende te hebben beantwoord.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

Bart Krol 


